

# 藝術研究學報

## 第十一卷第二期

### 目次

動畫短片對高教生之批判性思考影響：以皮克斯之三部動畫短片為例 ..... 吳佩芬 鄭筑云.....1
從《二十四詩品》之「雄渾」探析趙無極作品的詩意空間 ..... 朱月.....31
「六書」造字構形法則應用於「女書」文字設計之研究 .....馬楠.....53
金基德電影《援交天使》中的後現代敘事分析 .....邱察.....87

# Journal of Performing and Visual Arts Studies

Volume 11, NO.2

## CONTENTS

The Influence of Animated Short on Higher Education Students' Critical Thinking : Taking three Animated Shorts of Pixar Animation Studio as Examples .....Pei-Fen, Wu; Chu-Yun, Cheng.....	1
Analysis on the Poetic Space of Zao Wou-ki's Works from the "Vigorous Style" in Twenty-four Grades of Poetry ..... Zhu Yue.....	31
A Study on the Application of the Configuration Rule of "Six Books" to the Writing Design of "NuShu" ..... Ma, Nan.....	53
The Analysis Of Postmodern Narrative In Kim, Ki-Duk's Film, "Samaritan Girl" ..... Cha Chiu.....	87